
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które sie

odbylo w dniu 29 maja 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji Samorzadowo

Spolecznej - Pani Helena Rusak.

Ad.l.

Przewodniczaca Komisji - Pani Helena Rusak o godz. 10.00. otworzyla wspólne

posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie

z lista obecnosci w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum wladne

do podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.2.

Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak zapytala czy sa uwagI w sprawIe

proponowanego porzadku obrad?

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska postawila wniosek o wprowadzenie do

porzadku obrad 2 projektów uchwal:

-w pkt.3.20. w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz w drodze przetargu ustnego

nieograniczonego szesnastu samodzielnych lokali mieszkalnych polozonych w

budynku przy ulicy Kosciuszki 3h w Ksawerowie,

-w pkt. 3.21. w sprawie przyjecia darowizny (20000 zl.).

Wniosek Wójta Gminy zostal przyjety w glosowaniu pozytywnie-l3 glosów "za", bez

glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak

postawila wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta

poprawka.

Przewodniczaca Kornisji stwierdzila, ze czlonkowie stalych komisji w glosowaniu - 13

glosów "za", bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzili nastepujacy

porzadek obrad:

Ad.3.

l. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.



3. Opiniowanie projektów uchwal na XLV Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1.w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zakladu
Opieki Zdrowotnej "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie,

3.2. W sprawie wydania opinii dotyczacej lokalizacji punktu gier na automatach o
niskich wygranych (ul. Lódzka 24),

3.3 w sprawie wydania opinii dotyczacej lokalizacji punktu gier na automatach o
niskich wygranych (ul. Jana Pawla II),

3.4. w sprawie wydania opinii dotyczacej lokalizacji punktu gier na automatach o
niskich wygranych (ul. Sucha 5),

3.5. w sprawie wydania opinii dotyczacej lokalizacji punktu gier na automatach o
niskich wygranych (ul. Lódzka 31),

3.6. w sprawie porozumienia z Gmina Miejska Pabianice w przedmiocie kierowania
mieszkanców Gminy Miejskiej Pabianice z zaburzeniami psychicznymi do GOPS
Srodowiskowy Dom Samopomocy w Ksawerowie,

3.7 w sprawie uzyczenia na rzecz Ochotniczej Strazy Pozarnej dzialki nr ew. 358/2
polozonej w Woli Zaradzynskiej,

3.8 w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej Planu Odnowy Miejscowosci Ksawerów
na lata 2009-2016,

3.9 w sprawie przyjecia darowizny (12 750 zl),
3.10 w sprawie przyjecia darowizny (3000 zl),
3.11 w sprawie przyjecia darowizny (4500 zl),
3.12 w sprawie przyjecia darowizny (2 158 zl),
3.13 w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego,
3.14 w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok (zalacznik nr 10),
3.15 w sprawie funduszu soleckiego,
3.16 w sprawie szczególowych zasad i trybu przyznawania nagród za szczególne

osiagniecia w dziedzinie twórczosci artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury,
oraz wysokosci tych nagród,

3.17 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (70591 zl),
3.18 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (7 200 zl) ,
3.19 w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady Miejskiej w Pabianicach w

sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej z
siedziba w Pabianicach przy ul. Jana Pawla II nr 68,

3.20 w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz w drodze przetargu ustnego
nieograniczonego szesnastu samodzielnych lokali mieszkalnych polozonych w
budynku przy ulicy Kosciuszki 3h w Ksawerowie.

3.21 w sprawie przyjecia darowizny ( 20 000 zl).
4. Sprawy rózne i wniesione.
5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad 3.1.

Z-ca Dyrektora Pani Barbara Sztuka - przystapila do omówienia uchwaly.

Powiedziala, ze zostanie zlikwidowana poradnia endokrynologiczna, laryngologiczna,

ortopedyczna i neurologiczna. Zlikwidowanie poradni zwiazane jest z brakiem kontraktu

z Narodowym Funduszem Zdrowia, zas brak kontraktu jest spowodowany tym, iz nie
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spelniamy wymogów lokalowych. W latach 2005-2006 funkcjonowala w poradni

rehabilitacja odplatnie. W publicznym zakladzie opieki zdrowotnej jest to niemozliwe

aby pobierac pieniazki od pacjentów za swiadczenia, które sa refundowane przez NFZ.

W zwiazku z tym musielismy wycofac sie z tej dzialalnosci czego konsekwencja jest

aktualizacja statutu.

W przyszlosci jesli poprawilyby sie warunki mozna wystapic o ponowna zmiane statutu.

Byly pisane odwolania a takze podejmowane próby aby poradnie mogly dalej

funkcjonowac w SDS ale nie ma takiej mozliwosci, NFZ nie wyrazil zgody.

Pani Radna Maria Wróbel - zapytala czy jest mozliwosc wczesniejszego zamawiania

wizyt?

Z-ca Dyrektora Pani Barbara Sztuka- odpowiedziala, ze sytuacja ta powinna sie

unormowac od lipca ale nie sa to proste sprawy, gdyz sa ludzie, którzy zachoruja nagle i
pacjenci zapisani od jakiegos czasu nie moga blokowac miejsca.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak- powiedziala, ze jest to wielka strata dla

pacjentów poprzez likwidacje tych poradni, poniewaz pacjenci mieli wielkie

udogodnienia szczególnie jesli chodzi o poradnie rehabilitacyjna tym bardziej, ze jest

sprzet, który jest niewykorzystany a pacjenci stoja w dlugich kolejkach w Pabianicach

badz w Lodzi. Mysle, ze bedziemy robic wszystko aby przywrócic chociaz niektóre z

tych poradni.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak- zapytala co trzeba zrobic aby poradnia

rehabilitacyjna funkcjonowala?

Z-ca Dyrektora Pani Barbara Sztuka- odpowiedziala ,ze przede wszystkim chodzi o

poprawe warunków lokalowych .Chyba ze sie zmieni statut budynku.

Pani Radna Maria Wróbel- zapytala jak mialaby wygladac ta zmiana statutu budynku?

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska -odpowiedziala, ze przez 5 lat nie

mozemy wprowadzic zadnych placówek na ta czesc, która zostala wyremontowana a po

tym okresie czasu nie mamy juz takiego zobowiazania. Jesli zmieni sie forma

dzialalnosci to równiez jest taka mozliwosc poniewaz nie jestesmy tak zwiazani.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.
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Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów

przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.2

Z-ca Wójta Rafal Tustanowski- przedstawil podstawe prawna ustawy z dnia 29 lipca

1992 r. o grach i zakladach wzajemnych. Artykul 30 tejze ustawy mówi, tak punkty gry

na automatach o niskich wygranych moga byc usytuowane w lokalach gastronomicznych

,handlowych lub uslugowych oddalonych co najmniej 100 m od szkól, placówek

oswiatowo-wychowawczych , opiekunczych oraz osrodków kultu religijnego. Drugi

przepis, który jest bardzo rozbudowany art.32 mówi o wniosku kto udziela kto sklada

gdzie sie podpisuje w pkt.15 tegoz artykulu mówi, ze ten wniosek musi zawierac opinie

Rady Gminy, poniewaz Rada Gminy wydaje uchwaly, wiec ta opinia musi byc w formie

uchwaly.

Sa cztery jednakowe pod wzgledem formy , podstawy prawnej uchwaly w kazdej

spraWIe.

Pierwsza uchwala odnosi sie do lokalizacji punktu gier na automatach o niskich

wygranych w lokalu "Opony Kosinski" Miroslaw Kosinski polozonym w Ksawerowie

na ul. Lódzkiej 24. Ulica Lódzka 24 jest przy ulicy Wspólnej przy, której znajduje sie

krzyz, doslownie sasiaduje z tym obiektem podlegajacym opinii. Niewiele mamy tutaj

mozliwosci opiniujemy negatywnie lub pozytywnie. Trudno opiniowac pozytywnie jezeli

mamy w tym przypadku do czynienia z odlegloscia mniejsza niz 20 m. Niestety

bedziemy tutaj sklaniac panstwa do tego aby opinia byla w tym przypadku negatywna.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów

przeciw nie stwierdzono, dwóch radnych wstrzymalo sie 00 glosu.

Ad.3.3

Z-ca Wójta Rafal Tusatanowski- powiedzial, ze nastepna uchwala dotyczy lokalizacji

punktu gier na automatach o niskich wygranych w lokalu sklepu spozywczego ,

polozonym w Ksawerowie przy ulicy Jana Pawla n 12. Na szczescie nie ma odleglosci
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mniejszej niz 100 m od miejsca kultu religijnego czy oswiatowego. W tym przypadku

warunki sa zachowane proponuje aby panstwo wyrazili opinie pozytywna.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów

przeciwnych iwstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3A.

Z-ca Wójta Pan Rafal Tustanowski- powiedzial, ze kolejna uchwala dotyczy wydania

opinii w sprawie lokalizacji punktu gier na automatach o niskich wygranych w lokalu

Serwisu Samochodowego ,Marek Hrys polozonym w Ksawerowie przy ulicy Suchej 5.

Nie ma tutaj zadnego obiektu kultu religijnego ani placówek oswiatowo

wychowawczych. Tutaj równiez bede prosil o wydanie pozytywnej opinii.

Wobec braku glosÓw w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów

przeciwnych i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.5.

Z-ca Wójta Pan Rafal Tustanowski- powiedzial, ze ostatnia uchwala dotyczy wydania,

opinii w sprawie lokalizacji punktu gier na automatach o niskich wygranych w lokalu

Serwisu Samochodowego , Sklepu z czesciami SAM polozonym w Ksawerowie przy

ulicy Lódzkiej 31. Tutaj równiez nie koliduje to z zadnym punktem kultu religijnego ani

placówkami opiekunczo-wychowawczymi.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad. 3.6.

Kierownik SDS w Ksawerowie Pani Malgorzata Kowalska- powiedziala, ze to

porozumienie jest analogiczne, o którym mówi uchwala do porozumienia z Gmina

Rzgów. Jest ono dla nas bardzo istotne, poniewaz umozliwi nam przyjecie i
pozyskiwanie nowych uczestników z zaburzeniami psychicznymi do naszej placówki.
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Obecnie na przyjecie z terenu Gminy Pabianice oczekuje dwóch uczestników od

miesiaca marca do tego czasu. Porozumienie z Gmina Rzgów bylo mocne, mamy 7

uczestników ze Rzgowa i mamy nadzieje, ze taka sama sytuacja bedzie z Gmina

Pabianice. Obowiazuja takie same zasady przyjecia uczestników z Gminy Miejskiej

Pabianice, ponosza oni taka sama wyliczona przez nas odplatnosc, beda posiadac taka

sama decyzje administracyjna wydawana przez Gmine Miejska Pabianice. Prosze o

wydanie pozytywnej opinii i umozliwienie podpisania nam tego porozumienia.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.7

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska- powiedziala, ze jezeli chodzi o ta

uchwale to chcemy oddac w uzyczenie zbiornik, z którego ewidentnie korzysta straz

pozarna dlatego uwazam ,ze powinni opiekowac sie tym zbiornikiem. Zbiornik jest w tej

chwili uporzadkowany. Na strazy ciazy odpowiedzialnosc za stan tego zbiornika.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak -zapytala jak to bylo do tej pory?

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska- odpowiedziala, ze do tej pory Gmina

miala na stanie ten zbiornik my z tego nie korzystamy ,takze ewidentnie dzialalnosc

statutowa prowadzi straz i ona powinna dbac o zbiornik.

Radna Anna Szczesniak- Rydz-zapytala jakie jest stanowisko drugiej strony w sprawie

uzyczenia tej dzialki?

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska- odpowiedziala, ze do tej pory straz

uwazala ze ten zbiornik nalezy do strazy. W dokumentacji z Gminy Pabianice wynikalo

ze ten teren (zbiornik) zostal zakupiony na dzialalnosc strazypozarnej.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radH1ych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.8.
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Wójt Gminy - Maria Kopczewska omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej Planu Odnowy Miejscowosci Ksawerów na lata

2009-2016. Powiedziala, ze ta uchwala jest uchwala typowo kosmetyczna . We

wczesniejszej uchwale bylo napisane ze "przyjmuje sie Plan Odnowy Miejscowosci

Ksawerów" natomiast ktos w Urzedzie Marszalkowskim stwierdzil, e nie moze byc

slowo ,przyjmuje" lecz "zatwierdza sie Plan Odnowy Miejscowosci Ksawerów".

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad. 3.9

Skarbnik Robert Zwierzynski- przedmiotowa uchwala dotyczy wlaczenia do budzetu

25 tys. zl na wydatki zwiazane z utwardzeniem destruktem nawierzchni ulicy Hanki

Sawickiej w Koloni Woli Zaradzynskiej. W dniu 11 maja 2009 roku do Urzedu Gminy

Ksawerów wplynelo pismo od mieszkanców ulicy Hanki Sawickiej, w którym zwracaja

sie w nim o utwardzenie drogi destruktem ze wzgledu na to, ze droga w okresie

wIOsennym pokrywa kurzem przejezdzajace samochody i nieruchomosci a w okresie

deszczowym gromadzi sie tam nadmiar wody. W zwiazku z powyzszym mieszkancy

podjeli inicjatywe zebrali srodki i zlozyli takie przedmiotowe pismo w oczekiwaniu na

pozytywne rozpatrzenie przez rade.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawil wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.l0.

Skarbnik Gminy-Robert Zwier1.'YJiiski zreferowal projekt uchwaly Rady qminy

Ksawerów w sprawie przyjecia darowizny w wysokosci 3 000 zl od Pani-
---------------zamieszkalej w Lodzi, która ma dzialke na Malym Skrecie

Tutaj równiez zostalo zlozone pismo do Wójta Gminy Ksawerów z prosba o

wykorzystanie powyzszej kwoty na cele inwestycyjne w ul. Maly Skret.
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Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych I

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.11.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak- powiedziala, ze ta uchwala dotyczy, takze

przekazania darowizny( 4 500 zl.) przez mieszkanca na utwardzenie nawierzchni ulicy

Hanki Sawickiej destruktem.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.12.

Skarbnik Gminy - Robert Zwierzynski powiedzial, ze ta uchwala jest identyczna jak w

punkcie 3.10. i równiez dotyczy Malego Skretu.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.13.

Skarbnik Gminy-Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego. Planowany w budzecie na 2009 r.

deficyt budzetowy zostal okreslony na 2 145621 zl. O taka kwote bedziemy wystepowac

jezeli chodzi o pokrycie tego deficytu. Planowana splata tego kredytu przewidziana jest

na lata 2009-2014 z tytulu podatku od nieruchomosci. Paragraf trzeci dotyczy

upowaznienia dla Wójta Gminy Ksawerów do podjecia czynnosci formalno-prawnej w

zakresie zaciagniecia kredytu.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych nie

stwierdzono, jeden radny wstrzymal sie od glosu.
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Ad.3.14.

Skarbnik Gminy-Robert Zwierzynski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok( zalacznik

Nr. 1O.)

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie bylo.

Ad.3.15.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski- w dniu 20.02.2009 r. zostala podjeta ustawa o

funduszu soleckim. Ustawa ta zobowiazuje Rade Gminy do podjecia uchwaly o

utworzeniu funduszu .. W zwiazku z powyzszym uchwala ta dotyczy wyrazenia zgody na

wyodrebnienie w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 srodków finansowych na

utworzenie funduszu soleckiego dla solectw z terenu Gminy Ksawerów.

Radna Bozena Ziólkowska - zapytala jakie jest przeznaczenie funduszu soleckiego?

Wójt Gminy Maria Kopczewska- odpowiedziala, iz radni i soltysi maja prawo zlozenia

wniosków do Wójta Gminy jezeli bedzie przyznany fundusz z wskazaniem na co bedzie

przeznaczony. Pieniadze które sa przyznane w danym roku budzetowym a nie beda

wykorzystane, przepadaja nie zwiekszaja srodków funduszu soleckiego na nastepny rok.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 11radnych, glosów przeciw nie

stwierdzono, dwóch radnych wstrzymalo sie od glosu..

Ad.3.16.

Wójt Gminy-Maria Kopczewska zreferowala projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie szczególowych zasad i trybu przyznawania nagród za szczególne osiagniecia

w dziedzinie twórczosci artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, oraz

wysokosci tych nagród. Chodzi tutaj przede wszystkim o wyróznienie np. kobiet, które

promowaly gmine, dzieci które wystepowaly w konkursach miedzynarodowych,

krajowych gdzie mozemy indywidualnie ich nagrodzic, osoby fizyczne (np. malarzy,
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artystów amatorów). Chcemy aby mozna bylo te osoby dowartosciowac, nagrodzic.

Mysle ze ta uchwala bedzie pozytywnie opiniowana przez pania Wojewode.

Radna Maria Wróbel- zapytala, czy opiniujac pozytywnie ta uchwale, bedziemy mogli

dofinansowac dzieci ze scholii?

Wójt Gminy Maria Kopczewska- odpowiedziala, ze tak ale kazde dziecko

indywidualnie.

Przewodniczacy Tadeusz Grala- powiedzial, iz na ta uchwale czekalismy kilka lat,

rozwiaze ona nam wiele problemów.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.17

Skarbnik Gminy- przedstawil proponowany projekt uchwaly. Przedmiotowa uchwala

dotyczy przesuniecia srodków w wysokosci 70 591 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad.3.18

Skarbnik Robert Zwierzynski- powiedzial ze ten projekt uchwaly odnosi sie do

projektu, który byl wczesniej omawiany a dotyczyl tych szczególnych zasad

przyznawania nagród.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.19

Z-ca Wójta Rafal Tusatanowski- powiedzial, ze do Rady Gminy wplynal wniosek od

Prezydenta Miasta Pabianic. Sa w nim przedstawione dwie uchwaly:
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- w sprawie restrukturyzacji organizacyjno-prawnej Samodzielnego Publicznego

Zakladu Opieki Zdrowotnej z siedziba w Pabianicach

oraz uchwala, która dopiero bedzie podjeta po opinii wszystkich sasiadujacych

gmm.

Krótko mówiac ZOZ w Pabianicach przeksztalca sie w spólke, której wlascicielem jest

miasto.

Wójta Gminy Maria Kopczewska-powiedziala, aby mozna bylo zlikwidowac ZOZ

wszystkie osoby korzystajace ze swiadczen (tj. samorzad), NFZ oraz Lódzki Urzad

Wojewódzki musza wydac opinie i dopiero nastapi likwidacjia ZOZ ,gdzie dlug szpitala

przechodzi na miasto, natomiast spólka ma przepisane wszystkie kontrakty z SP ZOZ.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych i
wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.20

Wójt Gminy Maria Kopczewska- powiedziala, ze ta uchwala jest konsekwencja

wniosku ,który zostal pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Gospodarcza na ostatniej

komisji. Pozwoli ona nam poczynic pewne kroki w tej sprawie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 12 radnych, 1 glos przeciw,

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.2I

Wójta Gminy Maria Kopczewska- powiedziala, ze jest to kolejna uchwala wynikajaca

z porzadku obrad. Dotyczy przyjecia darowizny z ulicy' Orkana w celu ulepszenia

nawierzchni tejze ulicy.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.4.
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Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak- stwierdzila, ze nie bylo chetnych do zabrania

glosu w tym punkcie.

Ad.5.

Przewodniczacy Komisji - Pani Helena Rusak o godz. 11.35. zamknela wspólne

posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila; Posiedzeniu Komisji

przewodniczyl

p RZEVVC'::::-N leZACAKOMISJI SAMORZADOWO-SPOLECZNEJ

Rady Gntt:b~erówHefe9ut Rusak

Zalaczniki:

I.Lista obecnosci radnych.

2.Lista gosci.

3.Projekty uchwal na XLV Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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